

《单词百科:handwritten是什么意思?handwritten怎么发音?handwritten的解释和用法》

英语单词handwritten是什么意思?handwritten怎么读?handwritten怎么发音?简答网为您整理了handwritten的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



handwritten怎么读

handwritten的读音:[hænd r tɪn]

handwritten的意思

- 1、adj.手写的;用笔写的;
- 2、v.用手写(handwrite的过去分词);

handwritten的双语例句

1、Taylor then often adds a handwritten greeting at the bottom as a personal touch.

之后,泰勒常常会在信的结尾处加上一句亲笔写的问候语,以示亲切.

2、Celia's letter, handwritten and addressed to Sam, was brief.

西莉亚亲笔写下的致萨姆的信篇幅不长.

3、The letter was handwritten, in a hasty, barely decipherable scrawl.

这封信是仓促手写而成,潦草得几乎无法辨认。

4、Handwritten numeral recognition is applied broadly in given environment.

手写体数字识别在特定的环境下应用特别广泛.

5、For the slot machine, using pressure pressing machine handwritten on book Groove and shape.

板滞不抬沟槽,是用不抬槽不败型机代庖手工差册不梢不抬槽和不败型.

6、The most elegant business greeting cards should have your personal signature and a short handwritten message.

最精致的商务贺卡必需有你的亲笔签名以及一小段手写的问候语.

7、Offline Character Recognition for The template matching, USPS font terminology Fisher Linear found handwritten identification numbers.

用于脱机字符识别里的模板匹配法,USPS字库用语Fisher线性判定识别手写数字.

8、The rate is 100 % to print digits, more than 98 % to the handwritten digits.

对于印刷体数字的识别率达到了100%,对于手写体数字的识别也达到了98%以上.

9、Letters of application must be handwritten.

申请信必须手写.

10、THE porters at Trinity College, Cambridge, were puzzled by the faded, handwritten letter.

剑桥大学三一学院的看门人们被这封褪色的手写信件难住了.

11、In printing, any handwritten matter intended for typesetting.

印刷技术中为排版意图进行的任何手写材料。

12、I remember I sent her favorite orchids with my handwritten love letter attached.

记得我送给了她一束她最喜欢的兰花,附上我手写的情书。

13、Whether it a handwritten note, call or lunch, reach out because you need your tribe.

不论是手写留言、电话还是午餐,
你都应该通过这些方式与别人多联系,因为你需要有自己的部落。

14、Any message for you would be handwritten in our services department.

信息都由我们的服务部笔录下来。

15、Optical character recognition OCR is the core of DIA, dealing with either printed or handwritten document.

光学字符识别是文档图像分析的核心技术,
可以分为印刷体文本识别和手写体文本识别两大类。

16、As with handwritten letters, electronic communications have also tended to supplant actual spoken conversations with others.

如同手写信件一样,电子通信也有让人们减少面对面交谈的倾向。

17、Yes sir. Would you like it typed or handwritten?

好的,先生,您要打字还是手写?

18、Good command of English with ability to understand handwritten English required.

须谙熟英语,能看动手写英文。

以上是简答网为您整理的handwritten怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于handwritten的用法、handwritten的释义、handwritten的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/handwritten>